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Sončni in nogometni
mrk za Bežigradom

Minulo sredo zvečer smo Beži-
grajčani lahko opazovali sončni
mrk. Videti je bilo, kot da se vse
skupaj dogaja nad bežigrajskim
stadionom, na katerem je malo
pred tem tudi NK Olimpija doživela
svoj prvoligaški nogometni mrk.

Kako so Bežigrajčani doživljali
slovo Olimpije od prvoligašev?

• Jože Gradlša/, Padllh borcev
19:

- Olimpija mi pomeni precej. Žal
mi je, da je izpadla. Igrala je soli-
dno, samo golov ni bilo dovolj Ča-
kali bomo nekaj let, da se spet vrne
v družbo najboljših, rešitev pa je v
pomlaievanju moštva. še vedno
bom ostal zvest Olimpiji, kijub te-
mu, da bo nastopala v nižjem tek-
movalnem razredu.

• Zvone Žnidarič:
- Zelo sem razočaran Po 19 letih

in 600 tekmah v prvoligaški družbi
je morala v drugo ligo Tudi če bi
šla v slovensko ligo bi ji ostal zvest.
ker je spremljam že vrsto let

• Ivan Paladln, Samova 15:

- Dalmatinec sem, rad imam no-
gomet pa tudi Olimpijo Nesrečno
je izpadla, in za Bežigradom bomo
gledali slabSi nogomet Razočaran
sem, toda Se naprej ostajam ob
Olimpiji.

• tgor Pečar, Velikovška 22:

- Zal mi je; ker je izpadla Zdaj bo
šlo stran veliko igralcev Navijal
bom še naprej za svojo Olimpijo
Nogomet je zame zabava.

• Vladimir Jereb, Staničeva 33-a:
•

- Ostajam zvest Olimpiji Potreb-
no bo veliko dela in veliko kvalitete,
da bi se vrnila med najboljše.
• Satno Zorec, Kleče 32:

- Skoraj redno hodim na tekme.
Žal mi- je, ker je Olimpija izpadla.
Navijam tudi za Hajduk. nekaj let ga
ne bom videl Še naprej ostajam ob
••zelenobelih".
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